
Protokół Nr 12/15

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów, które odbyło się dnia 22.09.2015r.
o godz.14.00 w sali 4 w Pabianicach, ul. Zamkowa 16. 

Obecni wg załączonej listy obecności.

Komisję prowadził Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 
– Tadeusz Feliksiński

PORZĄDEK OBRAD:
1. Informacja nt. przyjęcia porządku obrad i przyjęcia protokołu Nr 11/15

z dnia 27.08.2015r. 
2. Zaopiniowanie projektów uchwał.
3. Omówienie  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  miasta  Pabianic

za I półrocze 2015 rok.
4. Sprawy różne.

Ad.1.
dot. Informacji nt. przyjęcia porządku obrad i protokołu: 

Przewodniczący  Komisji  Tadeusz  Feliksiński  poinformował,  że  do
przedstawionego porządku obrad i protokołu Nr 11/15 z dnia 27.08.2015r. nie
wniesiono żadnych uwag, w związku tym uważa porządek obrad i protokół
za przyjęty. 

Ad.2.
Skarbnik Miasta Anna Łosiak omówiła  projekt uchwały w sprawie zmian
budżetu miasta Pabianic na 2015 rok – proj.nr 1 – dot. kwoty 7.000 zł.
(Zał.nr  1)  Schronisko  dla  Zwierząt  w  Pabianicach  z  powodu  dużej  ilości
wirtualnych adopcji oraz darowizn prosi o zwiększenie planu na rok 2015 po
stronie dochodów o kwotę 7000 zł. Darczyńcy środki pragną przekazać na
karmę, leki, remonty oraz opiekę nad zwierzętami. Schronisko dla Zwierząt
nie jest w stanie z góry przewidzieć kwot otrzymanych środków. W związku
z  powyższym prosimy o  zwiększenie  planu  po  stronie  wydatków również
o kwotę 7000.00 zł w celu zrealizowania woli darczyńców jak również zaleceń
pokontrolnych. Pozyskane środki przeznaczone zostaną na zakup maszyny
do mielenia kości oraz poprawy bezpieczeństwa pracy pracowników.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 11,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.
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Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie
zmian budżetu miasta Pabianic na 2015 rok – proj.nr  2 – dot.  kwoty
5.000  zł.  (Zał.nr  2)  Zwiększenie  planu  dotacji  dla  Miejskiej  Biblioteki
Publicznej o kwotę 5.000 zł wynika z podpisania aneksu do porozumienia z
Powiatem  Pabianickim  w  sprawie  powierzenia  w  2015 roku  Miejskiej
Bibliotece  Publicznej  im.  Jana  Lorentowicza  w  Pabianicach  zadań
Powiatowej Biblioteki  Publicznej  dla  Powiatu  Pabianickiego.  W związku  z
powyższym aneksem dotacja na zadania Powiatowej Biblioteki Publicznej dla
Powiatu Pabianickiego wzrasta z 55.000 zł na 60.000 zł.  Zwiększenie planu
dotacji  dla  Gmin  Łask,  Pabianice  i  Aleksandrów  Łódzki  oraz  Miasta
Stołecznego Warszawy związane jest  ze zwrotem przez Miasto  Pabianice
wydatków  ponoszonych  przez  te  jednostki  samorządu  na  dotowanie
niepublicznych  przedszkoli  do  których  uczęszczają  dzieci  zamieszkałe  w
Mieście  Pabianice.  Zgodnie  z  ustawą  o  systemie  oświaty,  jeżeli  do
przedszkola niepublicznego uczęszcza uczeń niebędący mieszkańcem gminy
dotującej  to  przedszkole,  gmina  której  mieszkańcem  jest  uczeń  pokrywa
koszty dotacji,  a w przypadku przedszkoli  publicznych, koszty wychowania
przedszkolnego.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za –11,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Skarbnik Miasta Anna Łosiak omówiła  projekt uchwały w sprawie zmian
budżetu miasta Pabianic na 2015 rok – proj. nr 3 – dot. kwoty 220.615 zł.
(Zał. nr 3) Zwiększenie planu wydatków inwestycyjnych na 2015r. Miejskiego
Zakładu Pogrzebowego  spowodowane  jest  koniecznością  zabezpieczenia
środków na zakup środka transportu typu karawan do obsługi uroczystości
pogrzebowych.  Samochód  ten  jest  niezbędnie  potrzebny  do  należytego
wykonywania  powierzonych  jednostce  zadań  oraz  poprawy  jakości  i
standardu świadczonych usług a co za tym idzie zwiększenia pozyskiwanych
dochodów.  Samochód  marki  Opel  Astra,  rocznik  1997  jest w  znacznym
stopniu  wyeksploatowany i  wymaga  ciągłych  napraw,  które  i  tak  nie  dają
100% pewności należytego wykonania nałożonych obowiązków. W związku z
wysokimi przychodami osiągniętymi przez jednostkę na chwilę obecną, kiedy
średniomiesięczne  wykonanie  poszczególnych  paragrafów  wskazuje,  że
obecny plan dochodów zostanie przekroczony jak i  specyfiką terminów,  w
których  osiągane  są  wyższe  dochody  (obchody  święta  Dnia  Zmarłych,
Bożego  Narodzenia)  pozwala  na  podniesienie  wyżej  wymienionych
paragrafów.  Zwiększenie paragrafów dochodowych jest  możliwe tylko przy
zwiększonych  wydatkach  w  paragrafach  4210  Zakup  materiałów  i
wyposażenia  jak  i  4010  Wynagrodzenia  osobowe  pracowników.  Zmiany
paragrafu 0970 - Wpływy z różnych dochodów spowodowane są uzyskanymi
odszkodowaniami za uszkodzoną szybę.
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Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 11,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie
zmian budżetu miasta Pabianic na 2015 rok – proj.  nr 4 – dot. kwoty
100.000 zł. (Zał.nr 4) W §0870 - ewidencjonowane są dochody uzyskane ze
sprzedaży  składników  majątkowych m.  in.  ze  sprzedaży  lokali  na  rzecz
najemców,  nieruchomości  na  poprawienie  warunków zagospodarowania,
sprzedaży  w  drodze  przetargu  lokali  mieszkalnych  oraz  nieruchomości
zabudowanych  i  niezabudowanych.  Biorąc  pod  uwagę  wzrost
zainteresowania przetargami na lokale mieszkalne i nieruchomości gruntowe
wystawione na przetargi oraz uzyskany dochód z tego tytułu po 8 miesiącach
2015 r. a także planowane transakcje na ostatni kwartał br. należy założyć
uzyskanie  większych  dochodów  niż  pierwotnie  planowano.  W  związku
z powyższym Wydział Gospodarki  Nieruchomościami wnosi  o zwiększenie
planu dochodów w §0870 o 100.000 zł. W wyniku dokonanej analizy budżetu
po stronie wydatków w §6050 Wydział Gospodarki Nieruchomościami wnosi
o zwiększenie wydatków w tym paragrafie  o 100.000 zł.  Związane jest  to
z  planowanym  zakupem  dwóch  garaży  od  właścicieli  nieruchomości  przy
ul. Gdańskiej 6 w celu najbardziej racjonalnego wykorzystania nieruchomości
(bez obciążania jej służebnością przejazdu), oraz z finalizowaniem rozmów z
właścicielem lokalu przy ul. Św. Rocha 6 w sprawie zamiany na lokal gminny
przy ul. Moniuszki 148/152 (transakcja w wyniku której osoba fizyczna dopłaci
Gminie Miejskiej Pabianice 16.744,58 zł).

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 11,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie
zmian w budżecie miasta Pabianic na 2015 rok – proj. nr 5 – dot. kwoty
10.000 zł.  (Zał.nr  5)  W związku z dokonaną analizą wykonania wydatków
za VIII m-cy uwalnia się środkami w Wydziale Gospodarki Nieruchomościami
w  wysokości  10.000  zł  z  przeznaczeniem  na  zwiększenie  dotacje
przedmiotowej dla zakładu budżetowego pn.: Zarząd Dróg i Zieleni Miejskiej
na utwardzenie pobocza ul. Wiejskiej, od skrzyżowania z ul. 15.P.P.Wilków
w kierunku ul. Zagajnikowa - pow. 300 m.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 11,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.
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Skarbnik Miasta Anna Łosiak omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w
budżecie miasta Pabianic na 2015 rok – proj. nr 6 – dot. kwoty 17.400 zł.
(Zał.  nr  6)  W  związku  z  oszczędnościami  na  zadaniu  inwestycyjnym
pn."Przebudowa  istniejącego budynku  II  oddziału  Żłobka  Miejskiego  w
Pabianicach II etap uzyskane środki przeznacza się na: zakup przechylnych
kotłów parowych do kuchni  szkolnej  w SP Nr 17 -  9.800 zł;  zakup nowej
zmywarki do naczyń w PM Nr 6 - 5.600 zł.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 11,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie
zmian  budżetu miasta Pabianic na 2015 rok – proj. nr 7 – dot. kwoty
8.373,84  zł.  (Zał.  nr  7)  W  związku  z  oszczędnościami  na  zadaniu
inwestycyjnym  pn."Przebudowa  istniejącego budynku  II  oddziału  Żłobka
Miejskiego  w  Pabianicach  II  etap”  uzyskane  środki  przeznacza  się  na
realizację  zadania  „Zakup  specjalistycznego  sprzętu  ratowniczego  oraz
sprzętu do usuwania skutków powodzi i zalań”.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 11,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Skarbnik Miasta Anna Łosiak omówiła  projekt uchwały w sprawie zmian  
w budżecie miasta Pabianic na 2015 rok – proj. nr 8 – dot. kwoty 80.000
zł.  (Zał.nr 8)  Zgodnie z art. 176 pkt 3 lit. c ustawy z dnia 9 czerwca 2011 r.
o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej  do zadań własnych gminy
należy tworzenie oraz rozwój systemu opieki nad dzieckiem, w tym placówek
wsparcia  dziennego,  oraz  praca z  rodziną  przeżywającą  trudności  w
wypełnianiu  funkcji  opiekuńczo-wychowawczych  przez m.in.:  prowadzenie
placówek wsparcia dziennego oraz zapewnienie w nich miejsc dla dzieci. Art.
182 pkt 2 ustawy z dnia 26 października 1982 r. o wychowaniu w trzeźwości
i  przeciwdziałaniu  alkoholizmowi  stanowi,  że  dochody  z  opłat
za zezwolenia wydane na podstawie art. 18 lub art. 181 oraz dochody z opłat
określonych  w  art.  111 wykorzystywane  będą  na  realizację  zadań
realizowanych  przez  placówkę  wsparcia  dziennego,  o  której  mowa  w
przepisach  o  wspieraniu  rodziny  i  systemie  pieczy  zastępczej,
w  ramach  gminnego  programu  profilaktyki  i  rozwiązywania  problemów
alkoholowych oraz Gminnych Programów, o których mowa w art. 10 ust. 2
ustawy z dnia 29 lipca 2005 r. przeciwdziałaniu narkomanii - i nie mogą być
przeznaczane  na  inne  cele.  Obecnie  na  terenie  Miasta  nie  funkcjonuje
placówka  wsparcia  dziennego.  Zgodnie  z  ustawą  o  wspieraniu  rodziny  i
systemie  pieczy zastępczej  lokal,  w którym placówka wsparcia  dziennego
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będzie  prowadzona  musi  spełniać  wymagania  lokalowe  sanitarne
potwierdzone  pozytywną  opinią  właściwego  miejscowo  komendanta
powiatowego lub miejscowego Państwowej Straży Pożarnej oraz pozytywną
opinią właściwego państwowego inspektora sanitarnego, wydanymi w drodze
decyzji  administracyjnej.  W  związku  z  powyższym  decyzję  o  przekazaniu
środków  w  wysokości  80.000  zł  zabezpieczonych  w  budżecie  Wydziału
Spraw Społecznych i Gospodarczych (Dział 851, Rozdział 85154 § 2360) do
budżetu Miejskiego Centrum Pomocy Społecznej (Dział 851, Rozdział 85154
§  4300)  na  utworzenie  i  prowadzenie  placówki  wsparcia  dziennego  w
Ośrodku Profilaktyki i Integracji Społecznej przy ul. Partyzanckiej 31 uznano
za zasadną.

Przewodniczący Komisji  Tadeusz  Feliksiński  zapytał,  czy ten  ośrodek  jest
w strukturach Miejskiego Centrum Pomocy Społecznej.

Kierownik Ewa Smuga powiedziała, że jest w strukturach MCPS.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 11,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie
zmian  w budżecie miasta Pabianic na 2015 rok – proj. nr 9 – dot. kwoty
90.090 zł.  (Zał.  nr  9)  W związku  z  koniecznością  zabezpieczenia  wkładu
własnego w wysokości  90.090 zł  na realizację  Programu „Senior-WIGOR”
przenosi  się  uwolnione  środki  z  poręczeń  i  gwarancji  na  realizację
powyższego zadania.

Wiceprzewodnicząca Komisji Bożenna Kozłowska powiedziała, że projekt tej
uchwały  omawiany  był  na  Komisji  Zdrowia,  Polityki  Społecznej,  Promocji
i  Bezpieczeństwa,  na  której  otrzymała  informację,  że  w  2015  roku  na
Program „Senior-WIGOR” została zaplanowana kwota 320.000 zł. Zapytała,
na co te środki  zostaną wykorzystane w br.  i  czy uda się je  wydatkować
zgodnie z przeznaczeniem.

Kierownik Ewa Smuga powiedziała, że większość tych środków może zostać
wykorzystana  na  remont,  adaptację  i  wyposażenie  pomieszczeń  przy
ul.  Konopnickiej  39.  Środki  finansowe  z  Ministerstwa  mogą  zostać
przeznaczone  zarówno  na  pokrycie  pobytu  uczestników,  jak  i  na  remont,
adaptację  i  wyposażenie  tych  pomieszczeń.  W  programie  jest  wpisanych
dużo różnych zakupów, które należałoby zrealizować.

Wiceprzewodnicząca  Komisji  Bożenna  Kozłowska  poprosiła  o  informację
w tej sprawie na piśmie.
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Powiedziała,  że na Komisji  Zdrowia radni  otrzymali  informację,  że projekt,
który zostanie wdrożony będzie dot. 25 osób, za tak duże środki, gdzie  w
Uniwersytecie III wieku jest 350 osób.

Kierownik Ewa Smugowa powiedziała, że w br. takie osoby będą rekrutowane
przez  MCPS.  Zapewniona  zostanie  obsługa  rehabilitanta,  pielęgniarki  itp.
W  przyszłym  roku  zakładają  zwiększenie  ilości  osób  do  ok.  35  osób.
Oczekiwania społeczeństwa są bardzo duże.

Wiceprzewodnicząca Komisji Bożenna Kozłowska powiedziała, że na Komisji
Zdrowia  radni  otrzymali  informację,  że  dofinansowanie  z  Ministerstwa
wyniesie maksymalnie 70.000 zł, ze strony Miasta zostanie poniesiona kwota
213.000 zł. Jeżeli Miasto nie wygra konkursu w następnym roku to wówczas
poniesie koszty w wysokości 213.000 zł.

Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 7,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 4.

Skarbnik Miasta Anna Łosiak omówiła  projekt uchwały w sprawie zmian
budżetu  miasta  Pabianic  na  2015  rok  –  proj.  nr  10  –  dot.  kwoty
244.559,58 zł. (Zał. nr 10) W związku z przyznaną dotacją przez Ministerstwo
Pracy  i  Polityki  Społecznej  na  realizację  zadania  zleconego  w  ramach
Programu  Wieloletniego  "Senior-Wigor"  na  lata  2015-2020  nr
159/2015/WIGOR w wysokości  239.159,58  zł  oraz  planowanymi  wpłatami
adresatów zadania w kwocie 5.400 zł zwiększa się plan wydatków Wydziału
Spraw  Społecznych  i  Gospodarczych  o  kwotę  244.559,58  zł  wynikający
z przyznanych środków na realizację powyższego zadania.

Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 8,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 3.

Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie
zmian  budżetu miasta Pabianic na 2015 rok – proj. nr 11 – dot. kwoty
4.750 zł. (Zał.nr 11) W związku z oszczędnościami na zadaniu inwestycyjnym
pn."Przebudowa  istniejącego budynku  II  oddziału  Żłobka  Miejskiego
w Pabianicach II etap” uzyskane środki przeznacza się na zakup wyparzacza
na potrzeby stołówki szkolnej w Gimnazjum nr 2.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 11,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.
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Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie
zmian  budżetu miasta Pabianic na 2015 rok – proj. nr 12 – dot. kwoty
50.000  zł.  (Zał.nr  12)  Mając  na  uwadze  racjonalne  gospodarowanie
budżetem, w związku z uzyskaniem oszczędności na zadaniu inwestycyjnym
pn.  „Przebudowa  istniejącego  budynku  II  oddziału  Żłobka  Miejskiego
w  Pabianicach  II  etap",  Wydział  proponuje  przeznaczenie  środków
w wysokości  50.000 zł  na opracowanie dokumentacji  przebudowy odcinka
drogi ulicy Siennej wraz z odwodnieniem.

Komisja zaopiniowała pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 4,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 7.

Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Pabianice na
lata 2015-2021 – proj. nr 13 - autopoprawka  (Zał.nr 13)  Aktualizacja WPF
na  lata  2015-2021  stanowi  obowiązek  ustawowy,  a  przygotowany  projekt
uchwały jest konsekwencją wydanych Zarządzeń oraz złożonych projektów
Uchwał  na  sesję  w  lipcu  br.  Szczegółowe  wyjaśnienie  zmian  obrazuje
załącznik  nr  3 -  Objaśnienia  przyjętych wartości  do WPF Gminy Miejskiej
Pabianice.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie powyższy projekt uchwały.
Głosowanie: za – 11,   przeciw – 0,   wstrzymało się – 0.

Ad.3
Zastępca  Skarbnika  Katarzyna  Muszyńska  omówiła  sprawozdanie
z wykonania budżetu miasta Pabianic za I półrocze 2015r. (Zał.nr 14)Budżet
miasta Pabianice na 2015 rok zgodnie z Uchwałą Nr VI/38/15 Rady Miejskiej
w  Pabianicach  z  dnia  29  stycznia  2015r.  został  uchwalony  po  stronie
dochodów  w  wysokości  178.810.392,48  zł  z  tego  dochody  bieżące
174.431.059,01 zł,  dochody majątkowe 4.379.333,47 złDotacje na zadania
zlecone z zakresu administracji  rządowej i  innych zadań zleconych gminie
ustawami zaplanowano na kwotę 15.005.789,00 zł tj o 350.027 zł więcej niż
w 2014 r. Dochody własne uchwalone pierwotnie stanowiły 91,6% dochodów
ogółem. Ich wysokość po stronie planu to kwota 163.804.603,48 zł- po stronie
wydatków  171.295.613,66  zł,  z  tego  wydatki  bieżące  na  poziomie
166.103.059,01zł i stanowią 96,97% ogółu wydatków wydatki majątkowe w
wysokości  5.192.554,65 zł  (3,03 %).  Zaktualizowany na 30.06.2015r.  plan
budżetu ostatecznie ukształtował się na poziomie: 184.148.255,94 zł dochody
ogółem z tego:  dochody bieżące 179.768.922,47 zł (wzrost o 5.337.863,46
zł), dochody majątkowe 4.379.333,47 zł (na poziomie planu z m-ca stycznia)
176.633.477,12 zł wydatki ogółem z tego wydatki bieżące 171.440.922,47 zł
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(wzrost o 5.337.863,46 zł) wydatki majątkowe 5.192.554,65 zł (na poziomie
planu z m-ca stycznia ) Dochody na zadania zlecone z zakresu administracji
rządowej i innych zadań zleconych gminie ustawami wzrosły o 1.133.647,32
zł do kwoty 16.139.436,32 zł i stanową 8,76 % dochodów ogółem. Planowana
nadwyżka  budżetowa  w  kwocie  7.514.778,82  zł  na  półrocze  wyniosła
faktycznie  11.020.034,80  zł  na  co  złożyło  się  wykonanie  dochodów  na
poziomie  52,61  %  i  wydatków  w  48,61  %  w  stosunku  do  wielkości
zaplanowanych.  W ujęciu  wartościowym faktyczne  dochody za  I  półrocze
2015  r  wykonane  zostały  w  wysokości  96.875.661,10  zł.  Przekroczono  o
2,61% wskaźnik  wykonania  w stosunku do  upływu  czasu w tym dochody
bieżące przekroczono o 4.633.610,35 zł dochody majątkowe o 167.922,78
zł  ,  natomiast  wydatki  wykonano  w  kwocie  85.855.626,25  zł.  Wskaźnik
zaawansowania 48,61%. W uchwalonym budżecie na koniec I półrocza 2015
r  planowana  wysokość  nadwyżki  operacyjnej (różnica  dochody bieżące  –
wydatki  bieżące)  miała  kształtować  się  na  poziomie  8.328.000,00  zł.
Faktycznie  wyniosła  10.262.020,58  zł.  Dochody  bieżące:  94.518.071,59.
Wydatki bieżące: 84.256.051,01. Szczegółowo wszystkie pozycje po stronie
dochodowej  opisano  w  sprawozdaniu.  Wynik  na  działalności  majątkowej
zgodnie  z  planem  miał  wynosić  wartość  ujemną  natomiast  po  stronie
wykonania w rezultacie osiągnął wartość dodatnią tzn. dochody majątkowe
pokryły  poniesione  do  dnia  30.06.  wydatki  majątkowe.  Planowany  deficyt
ustalony został na poziomie 813.221,18 zł. Faktyczne wykonanie wydatków
do  zrealizowanych  dochodów  było  niższe  i  nadwyżka  na  tej  działalności
wyniosła  758.014,27  zł,  głównie  z  uwagi  realizację  dochodów  z  tytułu
sprzedaży majątku oraz przeniesienie wydatkowania środków do realizacji na
II półrocze, dotyczy zadania związanego z modernizacją żłobka Miejskiego
oraz  zadania  realizowanego  na  terenie  MOSIR.  Dochody  majątkowe:
2.357.589,51.  Wydatki  majątkowe:  1.599.575,24.  Przychody na  spłatę
zaciągniętych wcześniej kredytów, pożyczek i obligacji zostały zaplanowane
w  wysokości  813.221,18  zł,  stanowiące  kwotę  wolnych  środków
wprowadzoną  do  budżetu  dla  potrzeb  jego  zrównoważenia  natomiast
rozchody  zgodnie  z  harmonogramem  spłat  kredytów,  pożyczek  i  wykup
obligacji  zaplanowano  w  kwocie  8.323.000,00  zł.  Wykonanie  po  stronie
przychodów faktycznie wyniosło: 5.732.624,56 – wolne środki na rachunku
bankowym na dzień 31.12.2014r. Natomiast rozchody wykonano w kwocie
363.999.98. Największe spłaty przypadają na II półrocze 2015, w tym spłata
pożyczki z MF 4,8 mln oraz wykupy obligacji w mniejszych kwotach spłaty
zaciągniętych kredytów.

Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  powiedziała,  że  wykonanie  budżetu
za I półrocze br. jest bardzo dobrym wykonaniem, zaoszczędzono po stronie
wydatkowej, ale za 8 miesięcy jest już inaczej. Wykonanie budżetu zaczyna
się w III kwartale. Na pewno trzeba będzie budżet skorygować budżet o brak
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wpływów z tytułu fotoradarów, ponieważ zaplanowano kwotę ok. 400.000 zł. 

Przewodniczący  Komisji  Tadeusz  Feliksiński  powiedział,  że  w  udziale
podatku  dochodowym  PIT,  która  jest  największą  pozycją  budżetu  miasta,
wykonanie w 2013 było 41.700.000 zł, w 2014 roku było 44.600.000 zł, w br.
została zaplanowana kwota 49.300.00 zł, wykonanie po I półroczu br. wynosi
44%.

Skarbnik Miasta Anna Łosiak powiedziała,  że wprowadzenie tej pozycji  do
budżetu  nie  jest  uzależnione  od  nas.  Ministerstwo  Finansów  wprowadza
metryczkę ustalenia dla samorządów PIT-ów, również realizacja tej pozycji
nie jest  uzależniona od miasta.  Jest  to  plan,  Ministerstwo nie pozwala tej
pozycji korygować.

Przewodniczący Komisji Tadeusz Feliksiński  poprosił o rozpisanie w układzie
tabelarycznym  § 8030 – wpływy z usług w rozbiciu na jednostki.

Komisja przyjęła do wiadomości powyższą informację.

Ad.4.
Nie ma spraw różnych.

Na tym posiedzenie zamknięto. 

Obrady zakończono o godz. 15.00

Załączniki ujęte w protokóle są do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. 

Posiedzenie protokółowała:                                 Posiedzeniu przewodniczył

    
   AGNIESZKA MICHEL                                       TADEUSZ FELIKSIŃSKI
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